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Master's thesis: 55 pages, 5 tables ,5 figures, 56 sources 

 

          FINANCIAL SYSTEM, FINANCIAL MARKET, FINANCIAL PRODUCT, 

GDP, INTEREST RATE, MONETARY POLICY, FINANCIAL REGULATION, 

INVESTMENT, STOCK MARKET, FINANCIAL STABILITY, ECONOMIC 

DEVELOPMENT, FISCAL POLICY 

 

The research objective of the master thesis is to investigate the impact of financial 

development on economic growth in China and to measure the relationship between 

the financial sector and economic development through the Pearson coefficient 

analysis method. 

    The relevance of the work is based on the fact that the existing literature has 

verified that investment and foreign business are the two main drivers of economic 

growth in China, but little correlation analysis has been used to investigate the impact 

of financial development on economic growth. 

    The objective object of the study is the growth trend of the Chinese financial 

sector and the economy as a whole, and the relationship between them is measured 

by means of Pearson coefficient analysis. 

    The main subjective trend of the study is the positive contribution of financial 

development to China's economic growth. The development of financial markets, 

associated with representative data such as stocks and bonds, contributes 

significantly to GDP growth and job creation. 

    The novelty of the study lies in the use of Pearson coefficient analysis to 

measure the relationship between the financial sector and economic growth, as well 

as in the emphasis on the impact of the complementary relationship between 

financial development and institution building on economic growth. 

    The actual area of study is the growth of China's financial markets and overall 

economy, and the relationship between them. 

    This study is an independent study. 

 

 

 



Магистерская диссертация: 55страниц, 5 таблиц, 5 рисунка, 56 

источников 

  Финансовая система, финансовый рынок, финансовый продукт, ввп, 

процентная ставка, денежно-кредитная политика, финансовое 

регулирование, инвестиции, фондовый рынок, финансовая стабильность, 

экономическое развитие, налогово-бюджетная политика. 

Целью исследования магистерской диссертации было изучение влияния 

финансового развития на экономический рост в Китае и измерение 

взаимосвязи между финансовым сектором и экономическим развитием с 

помощью метода анализа коэффициента Пирсона. 

    Актуальность работы обусловлена тем, что в существующей 

литературе подтверждено, что инвестиции и иностранный бизнес 

являются двумя основными движущими силами экономического роста в 

Китае, однако для исследования влияния финансового развития на 

экономический рост мало использовался корреляционный анализ. 

    Объективным предметом исследования является тенденция роста 

финансового сектора и экономики в целом в Китае, а связь между ними 

измеряется с помощью метода анализа коэффициента Пирсона. 

    Основной субъективной тенденцией исследования является 

положительный вклад финансового развития в экономический рост 

Китая. Развитие финансовых рынков, связанных с репрезентативными 

данными, такими как акции и облигации, внесло значительный вклад в 

рост ВВП и создание рабочих мест. 

        Фактической областью исследования является рост финансовых 

рынков Китая и экономики в целом, а также взаимосвязь между ними. 

    Данное исследование является самостоятельным 



 


